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Beslutande ledamöter 
Frida Trollmyr (S) (Ordförande) 
Anna Ljunggren (MP) (Vice ordförande) 
Haqvin Svensson (M) (Andre vice ordförande) 
Leif Göran Andersson (S) 
Wilfredo Salinas Yancunta (S) 
David Blomgren (L) 
Peter Arvebro-Sjöö (M) 
Marianne Norman (M) 
Staffan Appelros (SD) 
Rolf Hansson (SD) 
Banesa Martinez (V) 
Anders Andersson (V) §§62-69 
Anna-Karin Bengtsdotter (S)  ersätter Ingela Andersson (S) 
Nichodemus Nilsson (SD) 
Edin Selimovic (SD) 
Johan Strandell (V) §§59-61 ersätter Anders Andersson (V) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Jonathan Ahlse (S) 
Jonathan Carlsson (S) 
Carl Dahlström (L) 
Katarina Kasmarvik (M) 
Hans Åke Banke (M) 
Johan Strandell (V) §§62-69 
Kamal Haj-Khalil (V) 
 
Övriga närvarande 
Louise Strand (servicedirektör) 
Cecilia Antonsson (ekonomichef) 
Helén Nilsson (avdelningschef, stadsfastigheter) 
Marcus Christensson (avdelningschef, IT och digitalisering) 
Maria Johansson (avdelningschef, skolrestauranger) 
Veronica Wallinder (chef kvalitets- och utvecklingsavdelningen) 
Niklas Sommelius (avdelningschef, kommuntjänster) 
Anna Elofsson (HR-chef) 
Mattias Brage (kommunikationschef) 
Jim Johannesson (nämndsekreterare) 
Lars Kristensson (personalföreträdare) 
Linda Tilly (personalföreträdare) 
Dennis Brousalis (personalföreträdare) 
Rodrigo Alvarado (personalföreträdare) 
Linda Vedestig (målsamordnare) 
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§ 59 Information om befolkningsprognosen 
 
Sammanfattning 
Karl McShane, utredare vid stadskontorets statistik- och dataenhet, informerar om 
befolkningsprognosen för Malmö stad 2025-2035. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 60 Information om tillgängliga livsmiljöer 
 
Sammanfattning 
Sara Torres, funktionsstöds- och tillgänglighetssamordnare vid 
funktionsstödsförvaltningen, informerar om arbetet med att förbättra tillgängligheten till 
fysiska miljöer, service och tjänster som Malmö stad har rådighet över, vilket är ett uppdrag 
i Malmö stads budget som stadsbyggnadskontoret, fastighets- och gatukontoret, 
serviceförvaltningen och funktionsstödsförvaltningen arbetar med. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 61 Information om uppföljning av hållbarhetskrav inom 
stadsfastigheter 

 
Sammanfattning 
Amanda Scotte, projektledare vid hållbarhets- och upphandlingssektionen, Jenny Aronsson 
sektionschef i byggprojektenheten, och Marie Centeno, sektionschef, sektionschef 
i byggprojektenheten, informerar om uppföljning av hållbarhetskrav inom stadsfastigheter. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 62 Information från servicedirektören 
 
Sammanfattning 
Louise Strand, servicedirektör, informerar om: 

• Det pågår förvaltningsdialoger mellan serviceförvaltningens ledningsgrupp och 
andra förvaltningars ledningsgrupper om ämnen som är gemensamma mellan 
servicefövaltningen och respektive annan förvaltning. 

• Arbete pågår med att utveckla förvaltningens målbild 2025, "Tillsammans är vi en 
smart servicepartner till staden", inför tiden efter 2025. 

• En rad arbeten enligt handingsplanen för brott mot välfärden är under uppstart. 
• På ITD:s öppet hus den 3 juni kom över 300 besökare. 
• Förvaltningen tar emot många sommarjobbare inom Ung i sommar, bland annat 

tar städservice emot 225 ungdomar. 
• Årets medarbetarenkät har en något senare svarsperiod än tidigare år, i andra 

halvan av november. 
 
Helén Nilsson, avdelningschef för stadsfastigheter, informerar om: 

• Lokstallet i Limhamn. Saneringsarbete pågår och när det är klart ska prover tas. 
När provresultaten finns i slutet av 2026 avgörs om byggnaden kan användas till 
undervisning, fritidsverksamhet eller utställningar. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 63 Budgetskrivelse 2026 

SN-2025-968 
 
Sammanfattning 
Denna budgetskrivelse utgör servicenämndens information till kommunstyrelsen inför 
beredning av förslag till budget till kommunfullmäktige. Kommunfullmäktiges budget avser 
budgetåret 2026 med plan för 2027–2028. Investeringarna gäller året 2026 med plan 2027–
2031. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner Budgetskrivelse 2026. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att samtliga ledamöter i Vänsterpartiet reserverar sig och 
avser att inkomma med en skriftlig reservation. 
 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Banesa Martinez (V) yrkar följande: 

• att det under mellanrubriken Partnerskap läggs till följande sist i brödtexten; 
"Genom att öka omfattningen av lokalvård i serviceförvaltningens och 
Städservice regi ges möjlighet att ytterligare bredda service till våra partners och 
skapa arbetstillfällen för personer som idag står utanför arbetsmarknaden, vilket i 
sin tur kan sänka stadens kostnader för försörjningsstöd. En samlad organisation 
underlättar också utveckling och planering av lokalvård i staden och säkerställer 
en god arbetsmiljö och goda arbetsvillkor i en för övrigt prispressad bransch." 

• att det innan stycket Smarta arbetssätt läggs till ett nytt stycke med mellanrubrik 
Hållbart arbetsliv i Malmö stad och nedanstående som brödtext; "För att minska 
sjukfrånvaron i de grupper där den är hög så ska serviceförvaltningen införa en 
arbetstidsförkortning i form av 30 timmars arbetsvecka med bibehållen lön för 
de yrken inom Skolrestauranger och Städservice som har högst sjukfrånvaro." 

 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Haqvin Svensson (M) yrkar avslag på yrkanden 
från Banesa Martinez (V) 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
 
Ordföranden ställer yrkanden från Banesa Martinez (V) under proposition och finner att de 
avslås. 
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Protokollsanteckning 
Cecilia Antonsson, ekonomichef, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §45 SEN AU Budgetskrivelse 2026 
• Tjänsteskrivelse Budgetskrivelse 2026 
• Förslag på Budgetskrivelse 2026 Servicenämnden 
• Bilaga 1 - IT-säkerhetsplan 2026-2028 
• Bilaga 2 - Begäran investeringsram 
• Bilaga 3 - Underlag askande av ram for övriga 
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Reservation 
 

Ärendenummer 6, Budgetskrivelse 2026 
 
Vänsterpartiet fortsätter bevaka att det så kallade ”effektiviseringstrycket” inte ska drabba 
medarbetare eller invånare. Att det alltså inte är kamouflage för faktiska nedskärningar och 
försämringar i kvalitet. Effektiviseringstrycket på offentlig sektor är inte en naturlag utan är aktivt 
skapat av politiska prioriteringar på både nationell som kommunal nivå. Att inte skjuta till tillräckliga 
skattemedel leder till en underfinansierad välfärd som slår mot invånarna på kort och lång sikt. 
Politiken har ett ansvar att vara tydlig med vad man faktiskt gör.  
 
På sida 7 yrkade vi på följande tillägg: 
Att det under mellanrubriken Partnerskap skulle läggas till följande, sist i brödtexten; 
Genom att öka omfattningen av lokalvård i serviceförvaltningens och Städservice regi ges möjlighet 
att ytterligare bredda service till våra partners och skapa arbetstillfällen för personer som idag står 
utanför arbetsmarknaden, vilket i sin tur kan sänka stadens kostnader för försörjningsstöd. En samlad 
organisation underlättar också utveckling och planering av lokalvård i staden och säkerställer en god 
arbetsmiljö och goda arbetsvillkor i en för övrigt prispressad bransch. 
  
Att det innan stycket Smarta arbetssätt skulle läggas till ett nytt stycke med mellanrubrik Hållbart 
arbetsliv i Malmö stad och nedanstående som brödtext; 
För att minska sjukfrånvaron i de grupper där den är hög så ska serviceförvaltningen införa en 
arbetstidsförkortning i form av 30 timmars arbetsvecka med bibehållen lön för de yrken inom 
Skolrestauranger och Städservice som har högst sjukfrånvaro. 
 
Då vårt yrkande inte bifölls så reserverade vi oss mot beslutet. 
 
Servicenämnden den 17 juni, 2025 
 

Banesa Martinez (V)     

Anders Andersson (V) 

 

Med instämmande av 

Johan Strandell (V) 

Kamal Haj-Khalil (V) 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2025-968 Budgetskrivelse 2026 servicenämnden 
 

Vi välkomnar att styret nu tagit sig samman och äskar permanent finansiering av IT-säkerhet och 
utveckling. Det duger inte att en så kritisk verksamhet har en osäker finansiering . 
 
Vi är kritiska till att styrets brist på självförtroende och defensiva hållning ifråga om möjligheter 
till investeringar mm som syftar till att rationalisera stadens driftkostnader. Det behövs en 
ordentlig diskussion om vad som är möjligt genom en mer offensiv investeringsfilosofi: energi, 
ITD, AI, kostnadseffektivt byggande, skyfallssäkring, upphandling, klimatanpassning med mera. 
För att en sådan inriktning skall vara genomförbar krävs en diskussion om dimensionering av 
förvaltningens planeringskapacitet; det krävs mer än investeringskapital för att sådana program 
skall kunna förverkligas.  
 
Nämnden har ännu inte förelagts en beräkning av den av revisorerna under 2021efterlysta 
effektiviseringspotentialen. Utan en sådan diskussion är risken stor för underfinansiering och 
missade möjligheter att på sikt sänka stadens kostnader. Enbart stadsfastigheter står för ca 10 
procent av stadens samlade driftkostnader. Kan det vara så att styret känner obehag för att stöta 
sig med kommunledningens defensiva budgetpolitik? En väl genomtänkt hushållning bör enligt 
vår mening präglas av både stramhet och investeringar för framtiden.  
 
Budgetskrivelsen tar upp flera viktiga frågor som lämnas utan förslag till vidare hantering, 
exempelvis: otydligheter i ansvar i bredskapsfrågor, hemtagning av IT-investeringar, ramanslag 
för skyfallssäkring mm. Det låter tyvärr som att servicenämnden skulle sakna agens. 
 
Sammanfattningsvis: vi efterlyser en modigare ansats för att driva verksamheten framåt: 
investeringssynsätt och förvaltningskultur.  
 
 
Servicenämnden 2025-06-17 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M)    

 

Med instämmande av 

 

Hans Banke (M) Katarina Kasmarvik (M)   
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§ 64 Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2026 

SN-2025-301 
 
Sammanfattning 
Utvecklingsplanen för IT och digitalisering utgår från förvaltningarnas behov och tas fram 
av serviceförvaltningen årligen enligt Riktlinjer för IT och digitalisering (KF 2021-03-31 § 
100). Fokus i 2026 års plan är på information och samverkan. Information är en strategisk 
resurs i staden som rätt utnyttjad kan ge stora värden genom exempelvis förändrade 
arbetssätt, faktabaserade beslutsunderlag och förmåga till förebyggande arbete. Samverkan 
handlar i planen om att nyttja den kompetens som etablerats i staden för att tillsammans 
realisera dess fulla potential. 
 
Som en konsekvens av den snabba utveckling som skett sedan de kommungemensamma 
riktlinjerna för IT och digitalisering togs fram, har ett behov av översyn av kommunens 
styrning av digitalisering uppstått. Denna översyn ska peka ut riktning för fortsatt arbete 
med IT och digitalisering i Malmö stad. 
 
Beslut 
Servicenämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner Utvecklingsplanen för IT och 
digitalisering 2026. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Marcus Christensson, avdelningschef för IT och digitalisering, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Servicenämnden 
Avdelningschef för IT och digitalisering 

Beslutsunderlag 
• §46 SEN AU Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2026 
• Tjänsteskrivelse Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2026 
• Utvecklingsplan för kommungemensam IT och digitalisering 2026 layoutad pdf 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2025-301 Utvecklingsplan för IT och digitalisring 2026 
 

Föreliggande utvecklingsplan är den tredje i ordningen sedan verksamheten övertogs av 
servicenämnden. Även om planen har förbättrats i jämförelse med tidigare, är den alltjämt för vag 
och fylld av allmänna abstraktioner och ger svagt underlag om aktuell status och vägval. 
 
Vårt intryck är att ITD under de senaste två-tre åren utvecklats positivt från en låg nivå; t ex har 
problem med rekrytering blivit bättre liksom samarbeten med förvaltningarna. Takten behöver 
öka och därför förordar vi att planen tar sig an hela ITD-verksamheten, inte bara 
utvecklingsmomenten. En förebild kan vara lokalförsörjarplanens struktur. Vi anser att 
kommunstyrelsen bör se över riktlinjerna för IT och digitalisering från 2021och ställer krav på en 
vässad plan och inte väja för investeringsbehoven. Budgetstyrningen behöver reformeras. 
 
Verksamheten har under många år varit underinvesterad och kan – rätt utformad – ge stöd för att 
kraftfullt rationalisera stadens verksamhet. Vi anser att planen behöver bli bättre avseende 
exempelvis: 

• En ordentlig statusbeskrivning av ITD:s kapacitet och vilken förflyttning som ägt rum. 
Värdering av starka och svaga sidor.  

• En analys av nuvarande kapacitet ställt mot verksamhetens baskrav och möjliga 
effektiviseringar. Hur skulle en mer offensiv satsning se ut ur ett 
effektiviseringsperspektiv? Finns tillräcklig planeringskapacitet? Investeringsbehov? Vilka 
avvägningar och restriktioner föreligger? Hur skulle en tidslinje se ut? 

• Beskriv aktuell kompetens för AI och i vilken riktning bör vi röra oss? Vilka tillämpningar 
ligger inom räckhåll? Har staden kompetens för testverksamhet? Investeringsbehov? 

• Det finns potential i nämnderna för förbättrad hemtagning av gjorda investeringar. Vad 
kan servicenämnden respektive kommunstyrelsen göra? 

• Kritiska faktorer för genomförande. 

Sammanfattningsvis: vi efterlyser en plan för hela ITD med en modigare diskussion om möjliga 
handlingsvägar och dess förväntade effekter. Det behövs ett omtag i syfte att öka 
utvecklingstakten. En sådan plan skulle också kunna tjäna som en mobilisering i det interna 
arbetet. Betydelsen av politisk signal härvidlag får inte underskattas. 
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Servicenämnden 2025-06-17 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M)    

 

Med instämmande av 

 

Hans Banke (M) Katarina Kasmarvik (M)   
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§ 65 Remiss Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag på interna 
verksamhetsöverlåtelser 

SN-2025-855 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har gett kommunstyrelsen i uppdrag att utreda möjliga 
verksamhetsöverlåtelser till det nybildade bolaget Malmö Energi och Hållbarhet AB. En 
första genomlysning har omfattat servicenämnden och MKB:s dotterbolag MKB NET. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutat att, utan eget ställningstagande, sända 
utredning gällande förslag på verksamhetsöverlåtelser på remiss till servicenämnden. 
 
Remissunderlaget innehåller förslag om att servicenämnden överför följande verksamheter 
till Malmö Energi och Hållbarhet AB. 
- Två befintliga vindkraftverk samt framtida projektering, ägande och drift. 
- Stadsnät, del av infrastrukturenheten inom IT- och digitaliseringsavdelningen på 
servicenämnden. 
- Energisamverkan i enlighet med samarbetsavtal med ÖrebroBostäder AB gällande 
framtida projektering av energigemenskaper/energisamverkan, ägande och drift. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att samtliga ledamöter i Moderaterna reserverar sig och 
avser att inkomma med en skriftlig reservation. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S), Anna Ljunggren (MP) och Banesa Martinez (V) yrkar 
bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Haqvin Svensson (M) yrkar att yttrandets sista avsnitt, med rubriken "Övriga övergripande 
kommentarer", strykes helt. 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och 
finner att det bifalls. 
 
Ordföranden ställer yrkande från Haqvin Svensson (M) under proposition och finner att 
det avslås. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
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Beslutsunderlag 
• §47 SEN AU Remiss Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag på interna 

verksamhetsöverlåtelser 
• Tjänsteskrivelse Remiss Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag på interna 

verksamhetsöverlåtelser 
• Förslag till servicenämndens yttrande Remiss Malmö Energi och Hållbarhet AB, 

förslag på interna verksamhetsöverlåtelser 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 250428 § 223 Malmö Energi och 

Hållbarhet AB, förslag på interna verksamhetsöverlåtelser 
• Tjänsteskrivelse KSAU Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag på interna 

verksamhetsöverlåtelser 
• Bolagsordning för Malmö Energi och Hållbarhet AB Förslag på interna 

verksamhetsöverlåtelser, Malmö Energi och Hållbarhet AB 
• Remissammanställning Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag på interna 

verksamhetsöverlåtelser 
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Reservation 
 

SN-2025-855 Remiss Malmö Energi och Hållbarhet AB, förslag till interna 
verksamhetsöverlåtelser 
 

Vi yrkade på att det sista avsnittet i yttrande med rubriken ”Övriga övergripande kommentarer” 
skulle strykas. Eftersom som vi inte fick gehör reseverar vi oss. 

Det aktuella avsnittet tar upp frågor som ligger utanför själva ärendet (verksamhetsöverlåtelser) 
och som dessutom är otillräckligt beskrivna. De olika förslagen till investeringar mm som tas upp 
är avhängiga MEHAB:s affärsplan - som inte är klar - och behöver en kompletteras med 
motiveringar och avgränsningar för att kunna behandlas seriöst, exempelvis: 

• Hur påverkas konkurrensen mellan olika aktörer i energibranschen? 
• Hur kan staden understödja fler privata investeringar och effektiva energimarknader? 
• Att bolaget skall arbeta med stadens eget energibehov – i vissa fall i extern samverkan - är 

självklart, men i vilken utsträckning skall staden riskera kapital för att lösa andras 
energibehov? I andra kommuner? Industrier? Hur ser alternativen ut? 

Frågor av ovanstående typ behöver samordnas i diskussionen om investeringar och andra 
åtgärder.  

Vi är positiva till att servicenämnden ges möjlighet att delta i diskussionen om MEHAB:s 
framtida affärsplan men då behövs ett fullödigt underlag, gärna i form av remiss från bolaget.  

 
Servicenämnden 2025-06-17 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M)   

 

Med instämmande av 

 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M)   
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§ 66 Remiss Återrapportering kring kraftsamlande insatser 

SN-2025-669 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2024 §189 att ge kommunstyrelsen 
samordningsansvaret för kraftsamlande insatser och även uppdraget att utarbeta formerna 
för processen i stort, ta fram förslag på geografiska områden samt föreslå vilka nämnder 
och bolag som ska få ett särskilt ansvar i det fortsatta arbetet. 
 
Stadskontoret har tagit fram ett förslag till process och organisering. Stadskontoret föreslår 
vidare att det övergripande arbetet med kraftsamlande insatser är att arbeta förebyggande 
och främjande för att öka ungas möjligheter att arbeta och studera efter årkurs 9, med 
målet att öka andelen unga som arbetar eller studerar. Stadskontoret föreslår också att 
geografiska områden slutligen väljs ut i samråd med de berörda nämnderna och deras 
förvaltningar i ett senare skede. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har, utan eget ställningstagande, skickat förslaget på 
organisering för kraftsamlande insatser på remiss till berörda nämnder och kommunala 
bolag. Fyra frågor ställs till remissinstanserna: 
• Hur kan/bör nämnderna involveras i arbetet? (i förslaget ingår representanter från 
förvaltningarna i styrgrupp och arbetsgrupp) 
• Finns det någon befintlig styrgrupp som anses lämplig för det här arbetet? 
• Vad vore rimliga fördelningskriterier för ekonomiska medel mellan förvaltningar kopplat 
till föreslagna insatser? 
• Finns det insatser som redan är i gång som behöver förstärkas inom ramen för 
kraftsamlande insatser? 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Den ursprungliga svarstiden har 
förlängts av stadskontoret för att möjliggöra servicenämndens beslut om yttrandet. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §48 SEN AU Remiss Återrapportering kring kraftsamlande insatser 
• Tjänsteskrivelse Remiss Återrapportering kring kraftsamlande insatser 
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• Förslag till yttrande Remiss Återrapportering kring kraftsamlande insatser 
• Remissversion PM: modell för kraftsamlande insatser 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 250324 § 141 Återrapportering kring 

kraftsamlande insatser 
• Tjänsteskrivelse KSAU Återrapportering kring kraftsamlande insatser 
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§ 67 Remiss Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett samlat 
näringslivsprogram för Malmö 

SN-2025-810 
 
Sammanfattning 
I budget 2024 (med plan för 2024-2029) anger kommunfullmäktige att ett nytt 
näringslivsprogram för Malmö ska tas fram. Stadskontoret har tagit fram ett förslag nytt 
program. Enligt direktiv från kommunstyrelsen ska det nya näringslivsprogrammet ska visa 
på en önskvärd position för Malmö som näringslivsstad och tillväxtmotor 2050 samt sätta 
tydligare ambitioner och mål för åren 2025-2029. Direktivet fastställer att 
näringslivsprogrammet ska tas fram i samverkan med näringsliv, grannkommuner och 
berörda förvaltningar och bolag. Programmet ska ta utgångspunkt i näringslivets behov och 
kommunfullmäktiges mål. Utifrån dessa mål ska Malmö stad och stadens insatser gentemot 
näringslivet ses som en utvecklingspartner till näringslivets potential och behov. 
Programmet ska fokusera på ett övergripande strategiskt tillväxt- och näringslivsperspektiv, 
och således inte ge förslag på insatser eller aktiviteter på detaljnivå. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutat att, utan eget ställningstagande, skicka 
förslaget till näringslivsprogram på remiss till bland annat servicenämnden. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §49 SEN AU Remiss Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett samlat näringslivsprogram 

för Malmö 
• Tjänsteskrivelse Remiss Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett samlat 

näringslivsprogram för Malmö 
• Förslag till servicenämndens yttrande Remiss Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett 

samlat näringslivsprogram för Malmö 
• Remissversion Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett samlat näringslivsprogram för 

Malmö 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 250422 § 201 Uppdrag budget 2024 - 

ta fram ett samlat näringslivsprogram för Malmö 
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• Tjänsteskrivelse KSAU Uppdrag budget 2024 - Ta fram ett samlat 
näringslivsprogram för Malmö 
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§ 68 Remiss Samordning av evenemang inom Malmö stad och 
framtagande av evenemangspolicy för Malmö 

SN-2025-847 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen uppdrog i oktober 2024 åt stadskontoret att tillsammans med berörda 
förvaltningar och i nära samverkan med Destinationssamverkan Malmö återkomma med 
förslag till evenemangspolicy för Malmö stad. Föreliggande remissversion har tagits fram i 
samarbete med en förvaltningsövergripande arbets- och beställargrupp där även 
Destinationssamverkan Malmö deltagit. I förslaget finns förslag till principer som ska 
vägleda hur Malmö ska etableras som en evenemangsstad i världsklass bland annat genom 
en varierad evenemangsportfölj som håller staden levande året runt och att attrahera och 
värva evenemang som matchar stadens mål och stärker Malmös identitet. I remissversionen 
finns även förslag på ansvarsfördelning som förtydligar det gemensamma uppdraget och 
målet med evenemangsarbetet. Kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutat att, utan eget 
ställningstagande, skicka förslaget till policy på remiss. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Staffan Appelros (SD) anmäler muntlig gruppreservation som samtliga ledamöter i 
Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Staffan Appelros (SD) yrkar att det bör läggas till i yttrandet att servicenämnden anser att 
policyn även bör innehålla hur Malmö stad ska samarbeta med Region Skånes eventbolag. 
 
Ordföranden yrkar avslag på yrkande från Staffan Appelros (SD). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
 
Ordföranden ställer yrkande från Staffan Appelros (SD) under proposition och finner att 
det avslås. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
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Beslutsunderlag 
• §50 SEN AU Remiss Samordning av evenemang inom Malmö stad och 

framtagande av evenemangspolicy för Malmö 
• Tjänsteskrivelse Remiss Samordning av evenemang inom Malmö stad och 

framtagande av evenemangspolicy för Malmö 
• Förslag till yttrande Remiss Samordning av evenemang inom Malmö stad och 

framtagande av evenemangspolicy för Malmö 
• Remissversion Evenemangspolicy för Malmö stad 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 250428 § 212 Samordning av 

evenemang inom Malmö stad och framtagande av evenemangspolicy 
• Tjänsteskrivelse KSAU Samordning av evenemang inom Malmö stad och 

framtagande av evenemangspolicy 
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§ 69 Anmälningsärenden till servicenämnden - juni 2025 

SN-2024-2170 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden tar vid varje sammanträde del av dokument som anmäls till nämnden: 
• Månadsrapport av pågående investeringsärenden som beslutas av kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige 
• Sammanställningar av delegationsbeslut som anmäls till nämnden i enlighet med 6 kap 
37–40 §§ i kommunallagen (2017:725) och nämndens delegationsordning 
• Inkomna eller upprättade handlingar såsom protokoll från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen, andra nämnder, arbetsutskottet och förvaltningsrådet 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner redovisningen av anmälningsärendena. 
   

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer förvaltningens förslag under proposition och finner 
att det bifalls. 

Beslutsunderlag 
• Sammanställning av pågående investeringsärenden per juni 2025 
• Ordförandebeslut Remiss Granskning av Vattentjänstplan för Malmö stad 
• Redovisning av delegationsbeslut, maj 2025 - färdtjänst 
• Redovisning av delegationsbeslut, maj 2025 - stadsfastigheter 
• Redovisning av delegationsbeslut, juni 2025 - HR 
• Beslut från kommunfullmäktige 250522 § 104 Årsredovisning 2024 Malmö stad 
• Beslut från kommunfullmäktige 250522 § 99 Uppföljning av intern kontroll 2024 
• Beslut från kommunfullmäktige 250522 § 96 Chefers förutsättningar när det gäller 

antal medarbetare per chef 
• Beslut från arbetsgivarutskottet 250513 § 22 Revidering av tillämpningsanvisningar 

för OPK-KR 25 och PBF 
• Protokoll servicenämndens arbetsutskott 250610 
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